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Bestyrelsesmøde d. 19. oktober 2020 
Deltagere: Niels Ove, John, Tine, Lars, David 

 

Referat 

0) Opfølgning på action‐log (fast punkt) 

‐ Action loggen blev opdateret 

1) Nyt fra Kassereren (fast punkt) 

a) Regnskab og udkast til budget 

‐ Regnskabet blev gennemgået og sendes nu til klubbens revisor. Udgifterne har 

været noget lavere end budgetteret, men indtægterne er også faldet, heriblandt 

grundet faldent antal medlemmer og aflysning af Gade Grand Prix 

‐ Tøjlageret er nedskrevet til 0 kr. 

‐ Budgettet for 20/21 blev drøftet og fastlagt forud for generalforsamlingen  

2) Nyt fra Formanden (fast punkt) 

a) Generalforsamling 12. November 2020 

‐ Bestyrelsen havde en dialog omkring valg til bestyrelsen – medlemmer, 

suppleanter og revisorer 

‐ Kandidater til årets pokaler blev gennemgået 

‐ Der undersøges med leje af lokale i Inside til generalforsamlingen 

3) Status på fokusområder 

a) Sponsorstrategi og nyt klubtøj 

‐ Tøjleverandør er udvalgt og designprocessen er igangsat 

‐ Der kommer tøj til prøve i forskellige størrelse 

‐ Lancering vil ske i forbindelse med generalforsamlingen 

4) Nyt fra udvalgene 

a) B&U 

‐ Der har været dialog med Allan Bachmann omkring organisering af træning for talent 

og B&U i den kommende sæson. 

5) Eventuelt 

a) Andet 

‐ Niels Chr., Claus Christensen, Asbjørn Ravn og Jørgen Nielsen har taget initiative til at 

afvikle cykelcrossløb i Hammel til december. Ansøgning om tilladelse sendes til 

kommunen i samråd med Lars. 

b) Dato for næste bestyrelsesmøde  

‐ Aftales efter generalforsamlingen 

 

 


